加地是

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

主办单位:中国统计学会

农民工享有的城市基本公共服务水平研究 政府支持的职业技能培训对工资水平的影响研究 中国碳足迹广度空间关联格局及影响因素研究 技术创新、消费转型与区域经济发展

调研世界微信二维码



2021 总第332期

ISSN 1004-7794

调研世界

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

目 录

Minnskin			
农民工享有的城市基本公共服务水平研究 线雪亚 胡	琼 宋	文娟	3
城市管理与流动人口居留意愿			
——基于我国 36 个重点城市的实证研究	韩	,靓	12
调研报告			
政府支持的职业技能培训对工资水平的影响研究			
——基于 CLDS2016 数据的实证分析 邓 洋 李 睿 冯	颖琪 陈	传波	20
我国城市居民二手房购买意愿的影响因素			
——基于多层线性模型的实证分析	铭聪 温	雪莲	30
统计分析			
中国碳足迹广度空间关联格局及影响因素研究 朱	向梅 王	.子莎	38
技术创新、消费转型与区域经济发展			
——基于区域差异视角分析周1	南南 林	修宇	49
专题研究			
基于区块链的统计数据采集共享系统构建研究 杨	美沂 邸	建伟	60
中国区域创新创业活跃度比较研究	李	:守伟	68
他山之石			
国外提高政府统计效益经验及对我国的启示	马	,婧	77

热点聚焦

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

CONTENT

Hot Spot
Research on the Level of Urban Basic Public Services Enjoyed by Migrant Workers
······ Qian Xueya Hu Qiong Song Wenjuan
Urban Management and the Dwelling Will of Floating Population
——Empirical Study on 36 Cities in China · · · · · Han Liang 1
Research Report
Research on the Influence of Government-supported Vocational Skills Training on Wage Level
——Empirical Analysis based on CLDS2016 Data
Deng Yang Li Rui Feng Yingqi Chen Chuanbo 2
Influencing Factors of Second Hand Housing Purchase Intention of Urban Residents in China
——Empirical Analysis based on Hierarchical Linear Model
Tang Kailing Chen Mingcong Wen Xuelian 3
Statistical Analysis
Spatial Correlation Pattern and Influencing Factors of Carbon Footprint Breadth in China
Zhu Xiangmei Wang Zisha 3
Technological Innovation, Consumption Transformation and Regional Economic Development
——Analysis based on the Perspective of Regional Differences
Special Research
Research on the Construction of Statistical Data Collection and Sharing System based on Blockchain
······ Yang Meiyi Di Jianwei 6
A Comparative Study of Regional Innovation and Entrepreneurship Activity in China
Li Shouwei
Foreign Study
Foreign Experience in Improving the Efficiency of Government Statistics and its Enlightenment to China
······································